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 Møteleiar: Eli Tysnes  

Skrivar: Unn Tid: 09.06.21 

Møtenr.: 6-2021   

Deltakarar: 
Eli Roseth Eik 
Brit Vad 
Berit Bergsvåg 
Kari Tysnes Kjos 
Gerd Skålevik 
Odd Egil Solberg 
Mikal Saltvik 
Unn Sara Spissøy 
 

Andre: 
 

Fråverande: 
 
 

Fordeling: 
 
 
 

Neste møte: 
 

   
Torsdag 16. september 21 

 Saksnr. Sak 
 

Ansvarleg Dato 

1)Referat frå 
styremøte 
19.4.2021 

Berit leste referat frå styremøte 19.4.21 som vart 
godkjent. Merknad om at digitale kurs for Eli, Kari og 
Unn kan utelatast førebels.  

  

2) 
Motteken post, 
blad mm 

Avdelingsblad berre på webmail. Det er meininga at 
det skal linkast til heimesida, men sjå eiga mappe for 
Postblad på vår webmail.  
Stadfesting frå Brønnøysund.  
Undersøkelse i regi av Universitetet i Stavanger, 
sendt videre til alle med e-post.Ulike tilbakemeldingar 
frå dei som har tatt gjennomgang av undersøkelsen. 

Alle i 
styret 
 
 
 
 
 

 

3) 
Sendt post 

Årsmøtepapir til Forbundet og Brønnøysund. 
Sunnhordlendingen 

  

4) 
Protokollar frå 
AU og 
Lanndstyre- 
møte 

Landstyre nr. 1 og 2, nr 4 frå AU 
 

Eli 
 
 
 
 
 
 

 

5) 
Heimesida vår 
 
 
 
 

Fleire har vore inne på Heimesida vår og lest. Bra! 
Me vil ha bl.a. Sunnhordlendingen under dokumenter. 
Linker til referat o.l. Oppdaterer nyheter. Det er eindel 
etterslep, men arbeidet er i gong. Det er fint med 
innspel til innhald frå alle i styret. 
 

Unn Etter kvart 

6) 
Litt frå møtet 
med Jarle m. 
fleire 

Pensjonistutvalget-Fagforbund Post, Vestlandet. 
Utvalet har har sendt inn sammmendrag av planlagte 
aktiviter og antall medlemmar i dei 5 foreningane. På 
bakgrunn av dette fordeles den økonomiske støtta frå 
Fagforbundet.  
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7) 
Tur til Halsnøy 
i  
September 
 
 

Onsdag 8. september satser me og gleder oss til 
turen til Halsnøy. 
Det blir busstur med lokal kjentmann, mat og kultur. 
Utsjekking ang buss/båt og matøkt. 
 

Eli 
 
 
 
 
 
 
 
 

I forkant av 
turen. 

8) 
Hageruphuset 

24. juni er siste treff før sommaren for 
postpensjonistane i Hageruphuset.  
Tidspunkt for treffene er 3. torsdag i mnd kl 1100. 
Det er mulighet og plass til fleire på treffene. 

  

9) 
Melding om 
dødsfall 

Margit Særsten er død. Alle postfolk får krans frå 
Posten sentralt, me lokalt berre ordner med dette etter 
oppskrifta i handboka. Eli ber oss melde frå om 
dødsfall på medlemmar når me har fått informasjon 
via Sunnhordland og andre aviser. Dette for å sende 
bårebukett eller blom til pårørande av lokale 
medlemmer som ikkje er postfolk men ektefelle eller 
sambuar. 

Alle i 
styret 

 

10) 
Landsmøtet 
7.-8, juni 

Møtet vart avvikla på Zoom. 
Postkom/Fagforbundet skal bruke 5 år på arbeidet 
med ein felles kommunikasjon til medlemmenei nytt 
forbund. Talet på medlemmer er no 6100. 
Svært aktuelt var emnet om digitale kurs og bruk av 
digitale løysingar. Eks. Postpensjonistene.no. 
Oppfordring om å sjå regelmessig innom web-mail. 
Styrekurs har gått ut pga korona, men desse vil bli 
aktuelle når det igjen er mulighet for det. 
 Anne Berit Rafoss hadde foredrag om eit 
Aldersvenleg samfunn.Emnet sette i gong ein 
diskusjon om korleis me føler det å vera pensjonist og 
fortsatt ein deltakar i samfunnet og aktiv på 
heimebane. Så lenge som mogeleg vil me vera med 
mentalt og fysisk. 
Nina Yttervik hadde emnet Menneske og bærekraft i 
Posten. Posten er god på smittevern. Men har no 
problem med bemanning i bl.a. tungtransport når 
nedbemanning går for fort.  
Davidson tok for seg politiske føringar og 
Trygdeoppgjeret, ei viktig gruppe når det gjeld 
kjøpekraft i samfunnet. Resultatet er at det blir 
etterbetalt trygd frå mai mnd. 
Else M. Myhre er sekretær i Postens 
Pensjonistforbund.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

11) 
Nest styremøte 

Torsdag 16. september 21 Eli  
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12) 
Ymse 

Ingen saker   

 
Stord 10.6.21 


